

Title (en)

Adaptor for receiving a tubular bag

Title (de)

Aufnahmekörper zur Aufnahme eines Schlauchbeutels

Title (fr)

Adaptateur à recevoir un sachet tubulaire

Publication

EP 1611962 A2 20060104 (DE)

Application

EP 05014310 A 20050701

Priority

DE 202004010399 U 20040701

Abstract (en)

Receiving body (10) comprises a fixing support (11) for fixing a nozzle to which a guiding cone is connected. The cone progresses into a radially extending support edge (16). An independent claim is also included for a system consisting of a spray gun with the above receiving body arranged between a nozzle and a bag. Preferred Features: A receiving sleeve (17) extends axially from the support edge. The support edge is formed as a peripheral flange (15). The fixing support has a thread for fixing the nozzle.

Abstract (de)

Die vorliegende Erfindung betrifft einen Aufnahmekörper (10) zur Aufnahme eines mit mindestens einer fließfähigen Substanz gefüllten Schlauchbeutels (22). Erfindungsgemäß ist vorgesehen, dass der Aufnahmekörper (10) einen Befestigungsstutzen (11) zur Befestigung einer Düse (13) aufweist, an den sich in axialer Richtung ein Führungskonus (14) anschließt, der in einen sich radial erstreckenden Auflagerand (16) übergeht.

IPC 8 full level

B05C 17/005 (2006.01)

CPC (source: EP)

B05C 17/00513 (2013.01); **B05C 17/00516** (2013.01); **B05C 17/00553** (2013.01); **B05C 17/00583** (2013.01)

Citation (applicant)

EP 0319666 A1 19890614 - KNIERIEM GUNTHER

Cited by

EP4406665A1; DE102007044101A1; GB2626382A

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IS IT LI LT LU LV MC NL PL PT RO SE SI SK TR

DOCDB simple family (publication)

DE 202004010399 U1 20051110; EP 1611962 A2 20060104; EP 1611962 A3 20071205

DOCDB simple family (application)

DE 202004010399 U 20040701; EP 05014310 A 20050701